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Rada Miasta i Gminy Kórnik 

Komisja Statutowa 

SE-BRM.0012.7.1.2024 

 

Protokół 

 

Posiedzenie Komisji Statutowej odbyło się w dniu 24 października 2024 roku w sali 

posiedzeń ratusza bnińskiego. Obrady rozpoczęto  o godzinie  16:30, a zakończono       

o godzinie 17:33. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Maciej Brylewski 

3. Michał Buchwald 

4. Jarosław Janowski 

5. Iwona Kosmalska 

6. Marta Kowalczyk 

7. Adam Lewandowski 

8. Dorota Łuczak 

9. Robert Maliński 

10. Magdalena Pawlaczyk 

11. Małgorzata Skrzypczak 

12. Helena Świdurska 

13. Jerzy Walczyk 

W spotkaniu uczestniczył także Bronisław Dominiak Wiceburmistrz MiG Kórnik. 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Statutowej Anna Maria Andrzejewska otworzyła posiedzenie. 

Powitała zebranych. Poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane, a zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku                  

z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do protokołu. 
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Na podstawie listy obecności przewodnicząca stwierdziła, że w obradach uczestniczyło 

10 radnych. Komisja Statutowa miała kworum i mogła podejmować prawomocne 

decyzje. Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zapytała, czy radni mają uwagi    

do ogłoszonego wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono uwag i przystąpiono            

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, 

Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Magdalena Pawlaczyk, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Przyjęty porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Wybór zastępcy przewodniczącej komisji.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania doraźnej komisji statutowej. 

4. Zgłaszanie propozycji zmian do Statutu Miasta i Gminy Kórnik.  

- wniosek radnego - podział IRIPP, 

- wniosek o zmiany w statucie sołeckim, 

- wniosek radnej - długość wypowiedzi. 

5. Zakończenie posiedzenia.  

 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/63c72840-aa18-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/63c72840-aa18-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/63c72840-aa18-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/63c72840-aa18-4#collapse5
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/63c72840-aa18-4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/63c72840-aa18-4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/63c72840-aa18-4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/63c72840-aa18-4#collapse6
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2. Wybór zastępcy przewodniczącej komisji. 

Na Zastępcę Przewodniczącej Komisji Statutowej Miasta i Gminy Kórnik zgłoszono 

kandydaturę radnego Macieja Brylewskiego. Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

Więcej osób nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru radnego Macieja Brylewskiego na zastępcę przewodniczącej komisji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Magdalena Pawlaczyk, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Brylewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Posiedzenie komisji opuścił radny Jarosław Janowski. Od tej pory w posiedzeniu 

uczestniczyło 9 radnych. 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie 

powołania doraźnej komisji statutowej. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Radny Maciej Brylewski odniósł się do zapisu w projekcie uchwały dotyczącego statutu 

sołectw. Zauważył, że w obecnie obowiązujących statutach sołeckich brak uregulowań 

dotyczących uprawnionych do głosowania podczas zebrań sołeckich. 
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Radny Jerzy Walczak zwrócił uwagę na potrzebę wypracowania nowych statutów 

określających prawo do korzystania z świetlic wiejskich w przypadku gdy dane sołectwo 

nie posiada świetlicy na wyłączność.  

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska wraz ze zebranymi radnymi podjęła decyzję 

o przesunięciu terminu działania komisji do 30 czerwca 2025 roku. Więcej uwag nie 

zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji statutowej ze zmianami: data 

końcowa działania komisji do 30 czerwca 2025 roku. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Magdalena Pawlaczyk, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Radny Jerzy Walczak omyłkowo zagłosował „przeciw”. 

 

4. Zgłaszanie propozycji zmian do Statutu Miasta i Gminy Kórnik. 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Radny Jerzy Walczyk odniósł się do wniosku złożonego przez radnego Roberta 

Malińskiego w sprawie podziału Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

UMiG Kórnik. Zwrócił uwagę na podział obowiązków komisji. Poprosił o wyjaśnienia 

czym nowopowstała komisja miałaby się zajmować, ponieważ na tę chwilę nie widzi 

konieczności takiego podziału. 

Ze słowami swojego przedmówcy zgodziła się przewodnicząca Anna Maria 

Andrzejewska. 
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Radna Helena Świdurska zaproponowała podział na inwestycje teraźniejsze                    

i  zaplanowane do realizacji w późniejszym czasie. 

Radny Michał Buchwald zauważył, że wiele przedsięwzięć omawianych jest podczas 

Komisji Budżetu i Finansów UMiG Kórnik. Uważa, że podział komisji IRIPP spowoduje 

utrudnienia w realizacji inwestycji. 

Radna Marta Kowalczyk zaproponowała, żeby pracownicy wydziału inwestycji 

przychodzili na posiedzenia komisji z dokumentacją danej inwestycji. 

Do tej propozycji odniósł się wiceburmistrz Bronisław Dominiak informując,                   

że pracownicy wszystkich wydziałów urzędu są do dyspozycji radnych i chętnie 

udzielają wszelkich informacji na interesujące radnych tematy. Poza tym dokumentacja 

inwestycyjna potrafi być bardzo obszernym dokumentem, co może być problematyczne 

podczas przemieszczaniem się pomiędzy budynkami urzędu. 

Rozmowę podsumowała przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska informując,          

że wniosek ten pozostaje bez zaopiniowania radnych. Zaproponowała podjęcie dyskusji 

na kolejnym posiedzeniu komisji w obecności wnioskodawcy i radcy prawnego.   

Przystąpiła do przedstawienia kolejnego wniosku dotyczącego zmian w statucie 

sołeckim i poinformowała o zajęciu stanowiska dopiero po uprawomocnieniu podjętego 

projektu uchwały o zmianie statutu Miasta i Gminy Kórnik. 

Kolejnym podpunktem w spotkaniu było zapoznanie się w wnioskiem radnej Danuty 

Paluszkiewicz w sprawie długości wypowiedzi. Wniosek nie uzyskał aprobaty 

zgromadzonych i został odrzucony. 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zgłosiła potrzebę uregulowania w statucie 

Miasta i Gminy Kórnik kwestii wprowadzenia zapisów zastosowania w ramach policji 

sesyjnej dotyczących osób, które zakłócają przebieg sesji i możliwości wyproszenia ich 

z sali.  Wniosek pozostawiono bez opinii ze względu na brak całego składu osobowego 

komisji i radcy prawnego. 

Następną propozycją zmian w statucie było usunięcie zapisów dotyczących obowiązku 

podnoszenia ręki w trakcie głosowania na sesji. Wniosek zaopiniowano negatywnie      

ze względu na istniejące  przepisy  prawne wyższego rzędu nakładające taki obowiązek. 

Przewodnicząca komisji Anna Maria Andrzejewska zgłosiła potrzebę uregulowania        

w statucie kwestii modyfikacji zapisów dotyczących funkcji sekretarza posiedzeń 
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sesyjnych. Postanowiono, iż wniosek będzie rozpatrywany ponownie przy pełnym 

składzie komisji i obecności radcy prawnego.  

Radny Michał Buchwald zwrócił uwagę na zapisy w statucie uniemożliwiające wybór 

osoby zasłużonej dla wsi. Problem z obecnym zapisem uwidocznił się podczas 

organizacji tegorocznych dożynek gminnych. 

 

5. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska 

zakończyła posiedzenie Komisji Statutowej. 

 

                                                                                          Przewodnicząca komisji 

                                                                                     /-/ Anna Maria Andrzejewska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Ewa Woźniak 


